

In der Zeitung TRUMPET in Gambia ist am 19.12.2020 folgender Artikel erschienen:



December 19, 2020 No comments Human Rights, Opinion

German Philanthropist Supports Gambian Communities in Foni



Posted by [Fabakary B Ceesay](#)

Dauchingen, a Community in Germany recently supported four Communities in Foni Bintang and it's surrounding with rice as part of Dauchingen Community Covid-19 relief support to humanity.



The support was in two folds, were facilitated by Elfi and Gunter. The first support was 75 bags of rice and the second was 100 bags. D340, 000 was spent to purchase the 175 bags of rice. The support also included School learning materials.

In an interview with Ebrima Solo Drammeh, the Bintang Bolong Lodge Manager, said the support came at a time when it was needed most. "As you know during this Covid-19 pandemic so many families are going through difficulties and this donation will be very helpful to the four communities", he said. Mr. Drammeh said Covid-19 came with so many challenges for the vulnerable in society and putting food on the table is difficult for many due to the lock-down.

Drammeh also indicated that supports were given to some Schools within the said Communities. The benefited materials include uniforms, learning materials and food stuff.



Community members expressed thanks and gratefulness to the donors. They applauded Elfi and Gunter for the good humanitarian gesture.

Übersetzung:

Dauchingen, eine Gemeinde in Deutschland, hat kürzlich vier Ortschaften in Foni Bintang und Umgebung mit Reis unterstützt. Es war eine humanitäre Hilfsaktion der Gemeinde Dauchingen in der schweren Covid-19-Pandemie. Die Unterstützung war zweifach, sie wurde von Elfi und Gunther Reinelt organisiert. Die erste Unterstützung bestand aus 75 Säcken Reis und die zweite aus 100 Säcken. 340.000 Gambische Dalasi wurden ausgegeben, um die 175 Säcke Reis zu kaufen. Die Unterstützung umfasste auch Schullernmaterialien. In einem Interview mit Ebrima Solo Drammeh sagte der Manager der Bintang Bolong Lodge, dass die Unterstützung zu einer Zeit kam, als sie am dringendsten benötigt wurde. "Wie Sie wissen, haben während dieser Covid-19-Pandemie so viele Familien Schwierigkeiten, und diese Spende konnte in den vier Gemeinden etwas die Not lindern.", sagte er. Herr Drammeh meinte, Covid-19 sei mit so vielen Herausforderungen für die Verwundbaren in der Gesellschaft verbunden, und es sei für viele aufgrund der vielen Einschränkungen schwierig, Lebensmittel auf den Tisch zu bringen. Drammeh gab auch an, dass einige Schulen in den genannten Gemeinden unterstützt wurden. Zu den beschafften Materialien gehören Uniformen, Lernmaterialien und Lebensmittel. Bürgermeister und Mitglieder der beschenkten Gemeinden bedankten sich bei den Spendern. Sie applaudierten Elfi und Gunter für die humanitäre Geste.